
Pytanie: 

 

Witam, 

  

Mieszkam na ul. Bunkrowej i od zawsze pobocza ulicy były koszone dwa razy w roku: pierwszy 

raz do końca maja i drugi raz przed winobraniem. Do tej pory nie zostało to zrobione i nasza ulica 

wygląda bardzo niefajnie. Mam nadzieję, że to chwilowe opóźnienie i wkrótce koszenie zostanie 

wykonane.  

 

                                                                                                             Pozdrawiam  

                                                                                                             Lesław Wilczyński  

 

 

 

 

                                                                                                                          

Odpowiedź: 
 
Dzień dobry,  
 
Uprzejmie informuję, że rozpoczęliśmy wykaszanie poboczy dróg gminnych na terenie całej 
gminy. Jak co roku, wykonanie pierwszego koszenia zaplanowane jest do 15 lipca, drugie 
koszenie do końca września br. 
Jednocześnie informuję, że tegoroczna umowa w zakresie terminów wykonania usługi jest taka 
sama jak umowy z poprzednich lat. 

 
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


